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Abstract (en)
A building-wall cladding is formed by cladding elements (2) which butt against one another along their longitudinal edges (3, 4). Serving to fasten
the cladding elements (2) are retaining rails (5), which are to be fastened on the building wall (1) and run, in the use position, between the building
wall (1) and the cladding elements (2), transversely to the longitudinal edges (3, 4) thereof, and retaining clamps (6) which can be fixed on the
retaining rails (5) such that they can be adjusted in the longitudinal direction of the rails and which thus rest on the facing longitudinal edge (3) of the
respective cladding element (2), with the result that the cladding element (2) is held on the respective retaining rail (5). <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Gebäudewandverkleidung wird von Verkleidungselementen (2) gebildet, die entlang ihren Längsrändern (3,4) aneinander stoßen. Zur
Befestigung der Verkleidungselemente (2) dienen an der Gebäudewand (1) zu befestigende, in Gebrauchslage zwischen der Gebäudewand (1) und
der Verkleidungselementen (2) quer zu deren Längsrändern (3,4) verlaufende Halteschienen (5) sowie Halteklammern (6), die an den Halteschienen
(5) in Schienenlängsrichtung verstellbar festlegbar sind und dabei an dem zugewandten Längsrand (3) des jeweiligen Verkleidungselements (2) zur
Anlage gelangt, so daß das Verkleidungselement (2) an der jeweiligen Halteschiene (5) gehalten wird. <IMAGE>
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